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Łukasz Jankowski w rozmowie z Jakubem Maciejewskim omawia nowy
film  Agnieszki  Holland  „Zielona  Granica”  jak  i  możliwy
negatywny wpływ na wynik opozycji w nadchodzących wyborach
parlamentarnych. Holland przegięła, demonizując polską Straż
Graniczną i fałszując obraz rzeczywistości na granicy polsko-
białoruskiej. „Zielona granica” to nie jest zwykłe walenie w
Polskę, lecz silnie emocjonalna produkcja antypolska i skrajna
propaganda  z  czarno-białymi  postaciami  —  wyidealizowanymi
dobrymi  rodzinami  imigrantów  z  dziećmi  i  okrutnymi,
odczłowieczonymi  pogranicznikami,  którzy  uniemożliwiają  im
rozpoczęcie lepszego życia. W jej filmie nie zobaczycie tłumów
samotnych mężczyzn w wieku poborowym atakujących strażników.
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